
Bestyrelsesmsde i EIF Humleparken Blok 5

dato:

deltagere:

3. november 2007

PeterTravis (PT)
Bent Harder (BH)
Emil Lodal Hansen (ELH)
Per Gitsborg (PG)

Falgende punkter blev drsftet:

O pe ta,tt o n cyke I ke I derc pry d n I n g
PG har fardiggjort belysningslorholdene i kelderen og pA trapper. En indsats
der {ortjener anerkendelse.

Beslutning/aktivitet

Bestyrelsen har frasorteret herre-
lose cykler samt renglorl cykelrum
og kalder. Frasorterede cykler er
midlertidigl henstillet bag
ejendomskontorets maskinbyg-
ning, og vil blive endeligt tjernet
den 13. nov.

Safremt antennen ikke er nedtaget
inden da, vil beslyrelsen for-
anledige nedtagning lor
beboerens regning,

Pi GF vil vi pladere for:
Nedbringelse at den alt for store
kassebeholdning.

lkke stemme forlimod de
foresliede murprojekter.

Nedstemme forslaget om antenne-
baseret inlernet, da alle jo har
arrangeret sig til lorskellig side,
og langt mere fordelagtigt.

Pare,bolantenne
Beboeren Binra har ringet til PT og accepteret, at han nedtager den ulovlige
parabolantenne inden 14 dage, d.v.s. inden den 17. november.

Eetonslade
PT kunne meddele, at botonskaden pA et altandak nu er bragt iorden.

Generalforsamling
lndkaldelsen til Blokejerforeningens generalforsamling blev drsftel. Der var
kommentarer til det hoje udgitBniveau generelt, herunder driflen af ejendoms-
kontoret, samt kritik a, det alt for store indest&ende pA 3,1 mio. pA bankbog.
Endvidere enedes man om vor holdning til de to fremsatte forslag om henholds-
vis antennebaseret intemetforbindelse og forbindetsesmurenes fremtid. T'il det
farste blev det nBvnt, at det var for dyrt og uretfardigt samt ufleksibelt.
Endvidere er lorslaget ikke sarligt visionert, idet libelnet vil blive den
almindelige fremtidige losning. I spargsm&let om murene, var vi ulorstiende
overfor, om det overhovedet ville vare nodvendigt at udskifte samllige mure, i
stedet lor at reparere de pattier der var tjenlig.
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